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GEMLİK BELEDİYE MECLİSİNİN 06 MART  2024 TARİHLİ 

OLAĞAN TOPLANTI GÖRÜŞME TUTANAĞIDIR. 

 

 

       TOPLANTIDA BULUNANLAR:  Mehmet Uğur SERTASLAN  Meclis  Başkanı    
 

                                              ÜYELER: Emir BİRGÜN, Oğuz HANÇER, Ercan 

BARUTÇUOĞLU, Galip GÜR, Osman DURDU, Arzu KARATAŞ, Aydın BAYRAKTAR, Fehmi 

ARSLAN, Sedat AKKUŞ,  Şükran BEKAR,  Songül ŞANLI, Mahmut Kamil SOLAKSUBAŞI, 

Elif ACAR YAŞAR, Fatih AYDIN, Rıdvan ÇAKMAK,  Durmuş USLU, Alpaslan EKER, Bülent  

ÇİÇEK,  Dursun YAVUZ, Nihat ÇETİN, Mehmet ÖKSÜZ, Ümit GÜLER, Sedat ÖZER, Mehtap 

ÜNLÜ,  Telat TEPE, Suat ÜLGEN 

 

    TOPLANTIDA BULUNMAYANLAR: Zeynep AKIŞ SERİNTÜRK, Tekin RAMA, Bekir 

DÖĞER, Kanber TEMEL, Ünal BAYRAK   

 

     --Mehmet Uğur SERTASLAN Meclis Başkanı:  Yoklama yapabiliriz arkadaşlar. 

Yoklama yapıldı. 

--Mehmet Uğur SERTASLAN Meclis Başkanı:  Gruplar adına mazeret belirtmek isteyen 

var mı arkadaşlar ? 

--Emir BİRGÜN Meclis Üyesi: Başkanım Bekir DÖĞER, Zeynep AKIŞ SERİNTÜRK, 

Bülent burda  Tekin RAMA, Bekir DÖĞERİ söyledim. 

--Mehmet Uğur SERTASLAN Meclis Başkanı:   Bekir DÖĞER, Ünal bey geldi mi?  

--Emir BİRGÜN Meclis Üyesi:  Evet Ünal     

--Mehmet Uğur SERTASLAN Meclis Başkanı:  Ünal BAYRAK.  

--Ercan BARUTÇUOĞLU Meclis Üyesi:  Büyükşehir'e 5,5 saatte 

--Mehmet Uğur SERTASLAN Meclis Başkanı: Adalet ve Kalkınma Partisi Tamam 

Milliyetçi Hareket  Partisi tamam.  İyi Parti Oğuz Bey  yoldaymış herhalde. Peki  Belediye Meclis 

üyelerimiz Zeynep AKIŞ SERİNTÜRK, Tekin RAMA,  Bekir DÖĞER ve Ünal BAYRAK ‘ın 

mazeretli olarak kabul oylarınıza sunuyorum kabul edenler etmeyenler oy birliği ile kabul 

edilmiştir. 

07.02.2024 ve 12.02.2024 tarihli olağan meclis toplantısı  görüşme tutanaklarının  okunmuş 

olarak  kabulünü oylarınıza sunuyorum. kabul edenler etmeyenler oy birliği ile kabul edilmiştir.  

Düzeltmeye muhtaç bir durum yoksa yok anladığım kadarıyla okunduğu  şekli ile oylarınıza 

sunuyorum kabul edenler etmeyenler oy birliği ile kabul edilmiştir. 

Gruplar adına konuşma yapmak isteyen arkadaşımız varsa memnuniyetle söz verelim.  

Bugün artık son.    

 --Meclis Üyesi: …………. 

--Mehmet Uğur SERTASLAN Meclis Başkanı: Son ay, son ay, sondan bir önceki toplantı 

--Emir BİRGÜN Meclis Üyesi: Başkanım 2. oturumda konuşalım. Elveda gibi olmuş olur. 

--Mehmet Uğur SERTASLAN Meclis Başkanı:  Arkadaşlar bence bugün konuşalım. 2. 

toplantıyı cuma mı yapalım pazartesi mi yapalım mı konuşacağız birazdan.  Pazartesi günü 

yapacağız büyük ihtimalle. Ramazan'ın ilk günü oruçluyuz. İftara yetişeceğiz. İlk günü bugün 

ailemle birlikte olmak istiyorum durumu olur. Kalır.  Kalan işe kar yağar. 

        --Emir BİRGÜN  Meclis  Üyesi:  o zaman  erken yaparız  Başkanım. 

        -- Osman DURDU Meclis Üyesi: O zaman doğru iş usulüne uygun yapalım.  Bu gün yapalım. 

        --Mehmet Uğur SERTASLAN Meclis Başkanı:   Peki.   Grup sözcülerimiz hazırlık yapmadı 

galiba. 

       --Emir BİRGÜN Meclis Üyesi: Başkanım bir önerimiz olacaktı. Tüm arkadaşlarımıza söz 

verelim diyecektim de o yüzden hazırlık olsun. 

--Osman DURDU Meclis Üyesi: ….öyle yapalım.  

--Ercan BARUTÇUOĞLU Meclis Üyesi:  Daha çok …..olur.  
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--Mehmet Uğur SERTASLAN Meclis Başkanı:   Benim için mahsuru yok konuşmaları 

gruplarında konuşmaları, ya da işte dilek temenni konuşmalarını ikinci toplantı yapalım saati ona 

göre belirleyelim o zaman. 

 --Meclis Üyeleri: Aynen   aynen. 

       --Mehmet Uğur SERTASLAN Meclis Başkanı:  Peki tamam.   Arkadaşlar Geçtiğimiz ay iki 

arkadaşımız Sevgili  Mahir DAĞ ve Sevgili Mustafa KAYNATMA Belediye Meclis üyelikleri 

görevlerinden istifa ettiklerine dair  hem  açıklama yaptılar hem  bize de  dilekçelerini  ulaştırdılar. 

Dolayısıyla  Seçim Kuruluna yaptığımız müracaatla ordan gelen iki arkadaşımız bu ay  yapılacak 

olan toplantılarda Cumhuriyet Halk Partisi'ni temsil edecekler Bunlardan biri burada Bugün 

yanımızda sevgili Suat ÜLGEN hayırlı uğurlu olsun. Babası ile çalışmıştık. Onunla beraber çalışan 

başka arkadaşlarım da var başka partilerden de  Cumhuriyet Halk Partisi'nden de biliyorum değişik 

keyifli. Bir tek şey oldu Suat son ayda olsa  

--Meclis Üyesi: Nasıp böyleymiş. 

--Mehmet Uğur SERTASLAN Meclis Başkanı: Nasip öyleymiş. Babası Kadirşinas bir 

insandı  gönül kırmayı  zul gören  biriydi.  Evladı da onun gibi inşallah aynı ahlakla yaşlanmayı da 

nasip etsin.  

Dolayısıyla İki arkadaşımızdan boş olan  meclis  üyelikleri şey komisyon üyelikleri ve hatta 

Mahir Divanda görevliydi. Dolayısıyla bir divanı üyeliği seçimi de yapmamız gerekecek. Yasa 

gereği Divan Üyesi seçimleri kapalı zarf usulü ile değil mi arkadaşlar yapılıyor. Onun en az iki  

takdir ederseniz daha fazla da olabilir tasnif heyeti üyesi seçmemiz gerekiyor öneri var mı bu 

konuda tasfiye etmek için  

--Emir BİRGÜN Meclis Üyesi: Mehtap ÜNLÜ  ile Aydın BAYRAKTAR öneriyoruz 

başkanım.  

--Mehmet Uğur SERTASLAN Meclis Başkanı:   Mehtap ÜNLÜ,  Aydın  ve BAYRAKTAR 

Uygun mudur arkadaşlar. 

--Ercan BARUTÇUOĞLU Meclis Üyesi:  Uygundur. 

--Mehmet Uğur SERTASLAN Meclis Başkanı:   Peki tasnif  heyetine Mehtap ÜNLÜ ve 

Aydın Bayraktar'ın kabulünü oylarınıza sunuyorum.  Kabul edenler etmeyenler oy birliği ile kabul 

edilmiştir. Birinci maddeyi okuyabiliriz.  

         --Sedat ÖZER Meclis  Üyesi: Yazı İşleri Müdürlüğü’nün,  Meclis Üyesi Mahir DAĞ’ın  

13.02.2024 tarih ve 3832 sayılı  dilekçe ile ve  Meclis Üyesi Mustafa KAYNATMA’nın 13.02.2024 

tarih ve 3819  sayılı  dilekçe ile  Belediye Meclis Üyeliğinden istifa etmeleri sebebiyle  boşalan   

Meclis Katipliğine Belediye Meclisi Çalışma Yönetmeliği’nin 19. maddesi uyarınca, kalan görev 

süresini  tamamlamak üzere 1 asil ve 1 yedek  üye seçilmesi ile ilgili yazısı. 

       --Mehmet Uğur SERTASLAN Meclis Başkanı:   Gündem maddesinin okunmuş olarak 

kabulünü  oylarınıza sunuyorum. kabul  edenler,  etmeyenler oy birliği ile kabul edilmiştir 

Cumhuriyet Halk Partisi'nin bu konuda önerisi nedir 

--Emir BİRGÜN Meclis Üyesi: Suat ÜLGEN  asıl,  yedek  Mehtap ÜNLÜ  

--Mehmet Uğur SERTASLAN Meclis Başkanı:   Bir şey olmasın burada 

--Meclis Üyesi:…..  

--Mehmet Uğur SERTASLAN Meclis Başkanı:   Yok  

--Meclis Üyesi: yedek Mustafa…..  

--Mehmet Uğur SERTASLAN Meclis Başkanı:   Ha öyle mi 

 --Ercan BARUTÇUOĞLU  Meclis üyesi:  tabi. 

--Mehmet Uğur SERTASLAN Meclis Başkanı: Ha tamam şimdi oldu. Tamam Suat ÜLGEN 

ve 

--Sedat ÖZER  Meclis Üyesi: Mehtap ÜNLÜ  

--Mehmet Uğur SERTASLAN Meclis Başkanı:   Başka aday var mı arkadaşlar Yok 

dağıtalım  zarfları. 

         Asil üyeliğe  Suat ÜLGEN  

--Emir BİRGÜN Meclis Üyesi:  yedek üyeliğe Mehtap ÜNLÜ 
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--Mehmet Uğur SERTASLAN Meclis Başkanı: Yedek üyeliğe Mehtap ÜNLÜ’nün  aday 

gösterildiği bir oylama yapıyoruz arkadaşlar. 

--Emir BİRGÜN Meclis Üyesi:  Asıl yedekte ayıracak mıyız başkanım 

--Mehmet Uğur SERTASLAN Meclis Başkanı: Asıl yedek diye yazmaya gerek var mı? 

tamam. 

Evet Tasnif heyetindeki  arkadaşlarımız da böyle alalım. Evet Sayım  döküm devam ederken  

Biz de 2. maddeye geçelim. 

--Sedat ÖZER Meclis Üyesi: Yazı İşleri   Müdürlüğü’nün,  Meclis Üyesi Mahir DAĞ’ın,  

13.02.2024 tarih ve 3832 sayılı  dilekçesi ile Belediye Meclis Üyeliğinden istifa etmesi sebebiyle  

boşalan  Hukuk Komisyonu  üyeliğine, Belediye Meclisi Çalışma Yönetmeliği’nin 21. maddesi 

uyarınca, kalan görev süresini  tamamlamak üzere bir üye seçilmesi ile ilgili yazısı. 

--Mehmet Uğur SERTASLAN Meclis Başkanı: Gündem maddesini okunmuş  olarak 

kabulünü oylarınıza sunuyorum. Kabul edenler , etmeyenler oy birliğiyle kabul edilmiştir. 

Cumhuriyet Halk Partisi'nin bir önerisi var mı  

--Emir BİRGÜN Meclis Üyesi:  Suat ÜLGEN 

--Mehmet Uğur SERTASLAN Meclis Başkanı: Teşekkür ederim.   işari oyla yapacağız 

oylamayı arkadaşlar. Hukuk komisyonundan boş olan Sevgili Mahir DAĞ’ın  istifası ile boş olan 

yere Yine Cumhuriyet Halk Partisi üyesi Suat ÜLGEN'in  Kabulünü oylarınıza sunuyorum.  kabul 

edenler , etmeyenler oy birliği ile kabul edilmiştir 3 madde lütfen. 

--Sedat ÖZER Meclis Üyesi: Yazı İşleri   Müdürlüğü’nün, Meclis Üyesi Mahir DAĞ’ın,  

13.02.2024 tarih ve 3832 sayılı  dilekçesi ile Belediye Meclis Üyeliğinden istifa etmesi sebebiyle  

boşalan   Doğal Afetler  ve Kentsel  Dönüşüm Komisyonu  üyeliğine Belediye Meclisi Çalışma 

Yönetmeliği’nin 21. maddesi uyarınca, kalan görev süresini  tamamlamak üzere bir üye seçilmesi 

ile ilgili yazısı. 

--Mehmet Uğur SERTASLAN Meclis Başkanı: Gündem maddesinin okunmuş olarak 

kabulünü  oylarınıza sunuyorum.  kabul edenler, etmeyenler oy birliği ile kabul edilmiştir. 

Cumhuriyet Halk Partisi'nin önerisi. 

--Emir BİRGÜN Meclis Üyesi:  Suat ÜLGEN 

--Mehmet Uğur SERTASLAN Meclis Başkanı: Mahir  DAĞ’ın  istifası ile boşalan Doğal 

Afetler  ve Kentsel  Dönüşüm Komisyonu  üyeliğine Suat  ÜLGEN’in Kabulünü oylarınıza 

sunuyorum.  Kabul edenler, etmeyenler oy birliği ile kabul edilmiştir. Bir sonraki madde lütfen 

--Sedat ÖZER Meclis Üyesi: Yazı İşleri Müdürlüğü’nün,  Meclis Üyesi Mustafa 

KAYNATMA’nın,  13.02.2024 tarih ve 3819 sayılı  dilekçesi ile Belediye Meclis Üyeliğinden istifa 

etmesi sebebiyle  boşalan   Tarım, Balıkçılık ve Turizm  Komisyonu  üyeliğine Belediye Meclisi 

Çalışma Yönetmeliği’nin 21. maddesi uyarınca, kalan görev süresini  tamamlamak üzere bir üye 

seçilmesi   ile ilgili yazısı. 

--Mehmet Uğur SERTASLAN Meclis Başkanı: Gündem maddesinin okunmuş olarak 

kabulünü  oylarınıza sunuyorum.  kabul  edenler, etmeyenler oy birliği ile kabul edilmiştir. Belediye 

Meclis üyemiz Sevgili Mustafa kaynatmanın istifası sebebiyle Tarım, Balıkçılık ve Turizm  

Komisyonu  Komisyonumuz da ortaya çıkan  açığı   kapatmak üzere Cumhuriyet Halk Partisinin  

Önerisi 

--Emir BİRGÜN Meclis Üyesi:  Fatih AYDIN 

--Mehmet Uğur SERTASLAN Meclis Başkanı: Fatih Aydın kabulünü oylarınıza sunuyorum 

kabul edenler etmeyenler oy birliği ile kabul edilmiştir. 5 madde lütfen. 

--Sedat ÖZER Meclis Üyesi: Yazı İşleri   Müdürlüğü’nün,  Meclis Üyesi Mahir DAĞ’ın,  

13.02.2024 tarih ve 3832 sayılı  dilekçesi ile Belediye Meclis Üyeliğinden istifa etmesi sebebiyle  

boşalan   Bursa Belediyeler Birliği Meclisi Yedek Üyeliğine,  ilk Mahalli Seçimlerine kadar görev 

yapmak üzere açık oyla bir  adet yedek üye seçilmesi  ile ilgili yazısı.   

--Mehmet Uğur SERTASLAN Meclis Başkanı: Gündem maddesinin okunmuş olarak 

kabulünü  oylarınıza sunuyorum.  Kabul  edenler, etmeyenler oy birliği ile kabul edilmiştir. öneriniz 

var mı ? 

--Emir BİRGÜN Meclis Üyesi:  Suat ÜLGEN 
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--Mehmet Uğur SERTASLAN Meclis Başkanı: Bursa Belediyeler Birliği  Meclis Yedek 

üyeliğine Suat  ÜLGEN’in  kabulünü  oylarınıza sunuyorum.  kabul  edenler,  etmeyenler oy birliği 

ile kabul edilmiştir. 6  madde lütfen.  

-Sedat ÖZER Meclis Üyesi: İmar ve Şehircilik Müdürlüğü’nün,  Bursa 3. İdare 

Mahkemesi'nin 2021/242 Esas nolu dosyası 2021/728 sayılı karar ile, Bursa ili, Gemlik ilçesi, 

Osmaniye Mahallesi, 27 pafta 115 parsel numaralı taşınmazın bulunduğu alanda, Gemlik Belediye 

Meclisinin 09.03.2015 tarih ve 70 sayılı kararıyla kabul  edilerek, Bursa Büyükşehir Belediye 

Meclisinin 16.04.2015 tarih ve  742 sayılı kararı ile onaylanan 1/1000 ölçekli uygulama imar planı 

değişikliğinin iptaline karar verilmiş olup, İYUK madde 28.hükmü uyarınca bu karar icaplarına 

göre işlem tesis edilmesi  ile ilgili yazısı. 

--Osman DURDU Meclis Üyesi: Başkanım  Çok özür dilerim  

--Mehmet Uğur SERTASLAN Meclis Başkanı: Buyurun 

--Osman DURDU Meclis Üyesi: Önergeleri sonra mı şey yapacaksınız  

--Mehmet Uğur SERTASLAN Meclis Başkanı: Evet en son 

--Osman DURDU Meclis Üyesi: Tamam  

--Mehmet Uğur SERTASLAN Meclis Başkanı: Gündem maddesinin okunmuş  olarak kabulü 

oylarınıza  sunuyorum. kabul edenler etmeyenler oy birliği ile kabul edilmiştir. sizin İçinde  

uygunsa konunun imar bayındırlık komisyonuna havalesini oylarınıza sunmak istiyorum. Geldi 

geldi sevgili BARUTÇUOĞLU geldi. Var önümde. İmar bayındırlık Komisyonu havale şeklinde 

oylarınıza sunuyorum ilgili Gündem maddesini kabul edenler, etmeyenler oy birliği ile kabul 

edilmiştir. 7. madde lütfen.  

-Sedat ÖZER Meclis Üyesi: Park ve Bahçeler Müdürlüğünün,  Borusan Holding tarafından 

satın alınan ve bedelsiz olarak Gemlik Belediyesi hizmetine sunulan kompost makinasının, 

Belediyemize bedelsiz devri için taraflarca protokol yapılmasıyla ilgili yazısı. 

--Mehmet Uğur SERTASLAN Meclis Başkanı: Konuyu Plan bütçe Komisyonu havale de 

edebiliriz ama konu şu arkadaşlar 

--Osman DURDU Meclis Üyesi:  direk oyluyalım.   

--Mehmet Uğur SERTASLAN Meclis Başkanı: Evet direkt oynayalım ne yapacağımızı 

söyleyeyim. Uzun zamandır konuşuyorduk bizim bu konuda Borusan Holding ile Bize iki makine 

alıyorlar değil mi Sevgili  Alihan 6 ton kapasiteli galiba. Kompost makinesi hem  Semt pazarlarında 

ortaya çıkan Evsel atığı  yani o sebze meyveden kalan posayı 

--Meclis Üyesi: organik.  

--Mehmet Uğur SERTASLAN Meclis Başkanı: Hem Evet Borusan Holding'in kendi 

bünyesinde tükettiği yemekten artanı hem de budama yoluyla açığa çıkan Park bahçeler 

müdürlüğümüzün budama yoluyla elde ettiği ürünü de karıştırıp saksılara evlerde kullandığımız 

toprağa üreten bir durum yaratacağız.  Bu   altyapısı hazırlandı her türlü izninizle yetki istiyorum 

sizden direkt oylayacağım 

--Osman DURDU Meclis Üyesi:   Başkanım bir yere monte mi  edilecek işlemi ne olacak.  

Bilgi için söylüyorum Başkanım.  

--Mehmet Uğur SERTASLAN Meclis Başkanı: Bizim Park Bahçeler Müdürlüğünün 

bulunduğu alan içerisinde makineleri konuşlandıracağız.  Orada makine içerisinde belli bir süre 

bekletildikten sonra zaten ürün hazır hale geliyor, yayılması kurutulması gibi bir derdimiz yok  

değil mi Alihan bildiğim kadarıyla 24 saat içerisinde …. 

--Osman DURDU Meclis Üyesi:    Peki elde edilen  ürünü nasıl kullanacağız. Vatandaşa 

verecek miyiz Belediye mi kullanacak? 

--Mehmet Uğur SERTASLAN Meclis Başkanı: Sevgili DURDU,  eğer de ben devam ediyor 

olsaydım göreve büyük bir memnuniyetle ev kadınlarımıza dağıtacaktım  ücretsiz. Umarım yeni 

gelen arkadaşımız da aynı şeyi yapar   

--Ercan BARUTÇUOĞLU Meclis Üyesi:  mantar….  özelliği ………………………. 

       --Mehmet Uğur SERTASLAN Meclis Başkanı: Olabilir yeni idare değerlendirir bunu ama. 

Eğer ben göreve devam ediyor olsaydım bütün kadınlarımıza evlerindeki saksı çiçeklerini toprağı 
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olarak kullanmak üzere ücretsiz dağıtmayı  Düşünüyordum. Yeni idare takdirini yapar.   Ama 

neresinden bakarsanız cok ciddi bir hani  Çöpü ortadan kaldırmış olacak  

--Osman DURDU Meclis Üyesi: önemli  ve değerli   

--Mehmet Uğur SERTASLAN Meclis Başkanı: Aynen aynen  

--Osman DURDU Meclis Üyesi: buraya o atıkları atık mı desek ne desek bilemedim. Onların 

buraya gelmesi de önemli.  Yani burada belediyenin belediyeye görev düşüyor gibi durum var değil 

mi mesela Borusan’ın attığı Başka firmaların bu atıkları Kim getirecek buraya 

--Mehmet Uğur SERTASLAN Meclis Başkanı: Ne konuştuk. Biz alacakmışız. Teşekkür 

ederim. Evet ilgili gündem maddesini   Direkt oylarınıza sunuyorum.  arkadaşlar kabul edenler 

etmeyenler oy birliği ile kabul edilmiştir. Bir sonraki madde lütfen. 

--Sedat ÖZER Meclis Üyesi: İmar ve Şehircilik Müdürlüğü’nün,  Ekte krokisi sunulmuş olan 

Hisar Mahallesi, H22A08C2B Pafta 1329 ada 11 parselin cephe aldığı ve imar planında görülen 10 

m'lik yola isim verilmesi talebi ile ilgili yazısı. 

--Mehmet Uğur SERTASLAN Meclis Başkanı: Gündem maddesinin okunmuş olarak kabul 

oylarınıza sunuyorum kabul edenler etmeyenler oy birliği ile kabul edilmiştir. Sizin için de uygunsa 

sağlık ve çevre komisyonuna havalesini Oylarınıza sunuyorum kabul edenler etmeyenler oy birliği 

ile kabul edilmiştir. Dokuzuncu madde lütfen 

--Sedat ÖZER Meclis Üyesi: İmar ve Şehircilik Müdürlüğü’nün,  Mimarlar Odası Gemlik 

Temsilciliği’nin, 22.02.2024 tarihli ve 4943 sayılı dilekçe ile, Gemlik Belediye Meclisinin 

08.01.2024 tarihli 2024/5 sayılı kararında yer alan, “Madde 12- İşçilik, malzeme, uygulama 

detayları ve bu konuların kontrolünde yaşanan aksaklıklar gözetilerek ve Türkiye Bina Deprem 

Yönetmeliği’nde yer almadığı gerekçesiyle dayanma yapılarında taş duvar kullanılmayıp bahçe 

duvarı olarak kullanılabilecektir.” Hükmünde değişiklik yapılması talebi ile ilgili yazısı. 

--Mehmet Uğur SERTASLAN Meclis Başkanı: Gündem maddesinin okunuşu olarak kabul 

oylarınıza sunuyorum kabul edenler etmeyenler oy birliği ile kabul edilmiştir sizlerce de Uygunsa 

imar bayındırlık komisyonuna havalesini oylarınıza sunacağım. Kabul edenler, etmeyenler oy 

birliği ile kabul edilmiştir 10 madde lütfen. 

--Sedat ÖZER Meclis Üyesi: İmar ve Şehircilik Müdürlüğü’nün,  İlçemiz, Umurbey 

Mahallesi,1834 ada Muhtelif Parsellere İlişkin 1/1000 ölçekli  Uygulama  İmar Planı Değişikliği ile 

ilgili yazısı. 

--Mehmet Uğur SERTASLAN Meclis Başkanı: Gündem maddesinin okumuş olarak kabul 

ile oylarınıza sunuyorum kabul edenler etmeyenler oy birliği ile kabul edilmiştir. Gündem maddesi 

ile bir şey mi var? 

--Meclis Üyesi:  

--Mehmet Uğur SERTASLAN Meclis Başkanı: Olacak olacak  gündem maddesini  İmar 

bayındırlık Komisyonuna  havalesini oylarınıza sunuyorum. kabul edenler etmeyenler oy birliği ile 

kabul 

Arkadaşlar az önce yapılan kapalı oylamayla Divan katipliği asıl üyeliğine Suat ÜLGEN Divan 

katipliği yedek üyeliğine Mehtap ÜNLÜ Seçilmiştir.  Hayırlı olsun. 23 oyla Suat, 17 oyla da  

Mehtap ÜNLÜ  seçilmiştir. Kayıtlara geçsin.  Hayırlı uğurlu olsun. 

Yazılı önergelerimiz var.  Toplam  1, 2,3,4  tane bu 4 önergenin gündem maddesi haline 

getirilerek ilgili komisyonlara ya da müdürlüklere havale şeklinde oylarınıza sunmak istiyorum. 

Kabul Edenler etmeyenler oy birliği ile kabul edilmiştir.  

Bir de sözlü önergemiz  olacak galiba onu alalım sevgili DURDU 

--Osman DURDU Meclis Üyesi: Sayın Başkan, Değerli Meclis Kıymetli Hazirun hepinizi 

Şahsım ve Parti Grubu adına saygıyla selamlıyorum. 

Başkan Geçtiğimiz aylarda meclis üyemiz Sayın Galip GÜR tarafından verilmiş olan bir haklı 

önerge var, efendime söyleyeyim geçmiş dönem vatandaş mağduriyeti var. Bu mağduriyetin 

giderilmesi halli vesaire alakalı en azından durumun ne olup ne olmadığına ilişkin komisyon raporu 

bağlarsa iyi olur.  Bu önergeyi gündeme almamızı teklif ediyorum sağ olun. 

--Mehmet Uğur SERTASLAN Meclis Başkanı: Çok teşekkür ederim yerin detayları ile ilgili 

komisyonumuz bilgi verildi değil mi Arzu 
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--Arzu KARATAŞ Meclis üyesi:  

--Osman DURDU Meclis Üyesi: Detayları komisyon  .. 

--Mehmet Uğur SERTASLAN Meclis Başkanı: Hayır hayır yeri biliyorlar değil mi yani onun 

adını burada kayıtlara sokabilmek adına 

--Meclis Üyesi:  Kayhan Mahallesi  

--Mehmet Uğur SERTASLAN Meclis Başkanı: Kayhan Mahallesi'nde daha önce alınmış bir 

kararı tekrar gözden geçireceğiz 

--Osman DURDU Meclis Üyesi: Galip Bey vermişti.  

--Mehmet Uğur SERTASLAN Meclis Başkanı: Yazılı önergesi mi var bunun.  

-- Arzu KARATAŞ Meclis Üyesi: 

--Galip GÜR Meclis Üyesi:  

--Mehmet Uğur SERTASLAN Meclis Başkanı: Ha öyle mi komisyonda bu 

--Osman DURDU Meclis Üyesi: 

--Mehmet Uğur SERTASLAN Meclis Başkanı: Tamam okey o zaman tamam anlaşıldı 

Çok teşekkür ederim. 

--Osman DURDU Meclis Üyesi: Bende  

--Mehmet Uğur SERTASLAN Meclis Başkanı: arkadaşlar bu bugün verdiğimiz Üç 

önergenin biri BUSKİ'nin bir  talebi doğrultusunda geldi. Bir malum 2019 yılı gibi yada  2020 

miydi tam bakmadım da.  Bir karar almıştık ama uygulamak konusunda da  sıkıntı yaşamışız. 

DOHAD Doğa Hareketleri Araştırma Derneği ile  Gemliğin 4 noktasında  Sismik araştırma 

yapılması gibi bir şeydi konu O bir kez daha gündemimize geldi.  Ancak fiyatın güncellenmesi ile 

alakalı bir şey var artık 4 sene geçmiş Dolayısıyla  ilgili komisyonlar ikinci toplantı yapılana kadar 

Bu yazılı önerge  ile gelen konuları mutlaka görüşünler lütfen.  

       Diye özel bir ricada bulunalım Osman Bey'in önergesi ile gündeme gelen yeri de mutlaka ikinci 

toplantıya kadar bir gözden geçirin nihayete bağlayalım. 
     --Sedat AKKUŞ Meclis Üyesi: Başkanım bir Sözlü Önerge de ben vereceğim müsaade… 

     --Mehmet Uğur SERTASLAN Meclis Başkanı: Buyurun,  

     --Sedat AKKUŞ Meclis Üyesi: Başkanım bu mezarlık altından yeni Meslek Lisesine giden 

Çevre Yoluna denk gelen kısım artık nerdeyse her gün bir kaza olmaya başladı. Oraya düzenli bir 

kavşak yapılana kadar UKOME Kararıyla bir ışık ünitesi konmasını sözlü olarak, önerge olarak 

vermek istiyorum.      

     --Mehmet Uğur SERTASLAN Meclis Başkanı: Tam olarak yeri anlayamadım.   

     --Sedat AKKUŞ Meclis Üyesi: Mezarlık altından yeni Meslek Lisesine giden yolun üstünde 

ışıklar yapılmasını, düzenli bir kavşak…….. 

     --Mehmet Uğur SERTASLAN Meclis Başkanı: Anlaşıldı,  

     --Sedat AKKUŞ Meclis Üyesi: ….. olana kadar ışık yapılmasını,  

     --Mehmet Uğur SERTASLAN Meclis Başkanı: Tamam.  

     --Osman DURDU Meclis Üyesi: Başkanım bu konuya ilişkin bence çok hayati bir konu, orda 

kaza önlenemiyor. Orda esnafa sordum ben yani, ne yapmak lazım diye arkadaş burada, ben şahit 

oldum ya. Kadın araba kullanıyor, hafızasını kaybetti, geldi araba çarptı kadına, kadın şokta, 112 

‘ye aldılar. Dedi ki orda ki esnaftan bir tanesi abi dediler buradan araç geçişini kapatmak lazım, 

refüj dediler. Her ne kadar verimli olur bilemiyorum onu ama yani bir şey yapmak şart. Ya yukarıya 

lamba koymak lazım, ışık, adam hızlı abi bir koyuveriyor göremiyor zaten orayı, göresiye kadar yol 

bitiyor adam yola çıkmış oluyor.    

     --Mehmet Uğur SERTASLAN Meclis Başkanı:  Peki. Eski Mezarlık ‘tan Çevre Yoluna çıkış 

noktasında olası trafik kazalarını önleyebilmek adına ne yapabileceğine dair konunun UKOME 

gündemine taşınmak üzere ilgili müdürlüğe havalesi şeklinde oylarınıza sunuyorum. Kabul edenler, 

etmeyenler. Oybirliğiyle kabul edilmiştir. 

    --Emir BİRGÜN Meclis Üyesi: Başkan Kanber arkadaşımız yetişemedi onun da mazeretli 

sayılmasını     

    --Mehmet Uğur SERTASLAN Meclis Başkanı: Peki Kanber TEMEL’in  de  mazeretli olarak 

kabul ile oylarınıza sunuyorum.  Kabul edenler etmeyenler oy birliği ile kabul edilmiştir. 
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İkinci toplantıyı  Cuma yapalım arkadaşlar  Komisyonumuz,  Komisyonlarımız yarın çalışıp 

Cumaya gündemi getirebilir mi 

     --Melike  ÖNER :….. 

     --Mehmet Uğur SERTASLAN Meclis Başkanı: Öyle mi Pazartesi dışında bir seçeneğimiz 

kalmadı O zaman  

--Meclis Üyesi:  

--Mehmet Uğur SERTASLAN Meclis Başkanı: Saat konusunda bir teklifiniz var mı 

arkadaşlar. Şöyle aslında bir öneri mi  Olacaktı benim ama birinci gün olması sebebiyle acaba  

--Osman DURDU Meclis Üyesi: Sizin olduğunuz toplantı olsun daha …..  varsa programınız 

…..size göre  

--Mehmet Uğur SERTASLAN Meclis Başkanı: Benim program  ben mutlaka burda 

olacağım sorun yok Cuma da olsa Pazartesi de olsa Akabinde iftar yemeğini birlikte yiyebiliriz 

durumu varsa 

--Osman DURDU Meclis Üyesi: 

--Mehmet Uğur SERTASLAN Meclis Başkanı: Ona göre saat belirleyelim ama 1 gün 

çocuklarımızla birlikte olmak istiyoruz görüşü ağırlıklı ise da erken saatte yapalım. 

 --Meclis Üyesi 

       --Mehmet Uğur SERTASLAN Meclis Başkanı: Doğru 

        --Meclis Üyesi: : Bir daha öyle bir şansımız  olmaz yiyeceksek  hep beraber 

--Mehmet Uğur SERTASLAN Meclis Başkanı: Peki Ercan abi iftar saati ilk gün saat  

--Meclis Üyesi: 7 

--Mehmet Uğur SERTASLAN Meclis Başkanı: Ondokuz mu?  

        --Ercan BARUTÇUOĞLU meclis Üyesi:  Yedi sularında  

        --Mehmet Uğur SERTASLAN Meclis Başkanı: Ondokuz  civarı.  

        --Ercan BARUTÇUOĞLU Meclis Üyesi: 

       --Meclis Üyesi:  

  --Mehmet Uğur SERTASLAN Meclis Başkanı:  neredeyse bütün meclis  üyelerimiz o gün 

konuşma yapmak ister diye düşünüyorum 

--Osman DURDU Meclis Üyesi: Hoş olur Başkanım.  

--Mehmet Uğur SERTASLAN Meclis Başkanı:  Peki saat 16 mı diyelim.  

--Osman DURDU Meclis Üyesi: Meclisi mi? 

--Mehmet Uğur SERTASLAN Meclis Başkanı:  evet 

--Meclis Üyesi: beşbuçuk 

--Osman DOĞAN Meclis Üyesi: On altı iyi onaltı iyi 

 --Meclis üyesi: 3 saat oluyor.         -----

--Meclis üyesi:  Çok 

       --Mehmet Uğur SERTASLAN Meclis Başkanı:   Ya 3 saat konuşulur mu?  

       --Fehmi ARSLAN  Meclis Üyesi: 17:30  daha iyi 

       --Meclis Üyesi: yok ya.  

       --Mehmet Uğur SERTASLAN Meclis Başkanı:   17 diyelim.  

--Meclis Üyesi: On yedi daha…. 

--Emir BİRGÜN Meclis Üyesi: Kimlerin konuşacağı  önemli Başkanım.  

--Meclis Üyesi: Yetişmez  

--Mehmet Uğur SERTASLAN Meclis Başkanı:  yetişmezse   17 diyelim. Yetişmezse sonra 

kalan arkadaşlar iftar yemeğinde konuşur. tamam  Pazartesi 2 toplantımızın son toplantımızın 

Pazartesi günü saat 17.00'de yine bu salonda yapılması durumunu oylarınızı kabul edenler. 

        --Fehmi ARSLAN  Meclis Üyesi:  Başkanım Trabzonlular derneğinin yeri ile alakalı da bir  

Pazartesi  İlgilenirseniz onu  

      --Mehmet Uğur SERTASLAN Meclis Başkanı:  Onunla Fehmi abi sen ve Kamber 

ilgileniyordu devam edin  ilgilenmeye  

--Fehmi ARSLAN  Meclis Üyesi:  ilgilenmiyor onunla ilgili bir çözüme ulaşılamadı 

--Mehmet Uğur SERTASLAN Meclis Başkanı:  Baktınız mı yer başka  
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--Fehmi ARSLAN  Meclis Üyesi:   Hayır 

--Mehmet Uğur SERTASLAN Meclis Başkanı:  imara bir  

--Fehmi ARSLAN  Meclis Üyesi:  arkadaşımız  onunla ilgili bir dönüş yapmadı 

--Mehmet Uğur SERTASLAN Meclis Başkanı:  Kim 

--Fehmi ARSLAN  Meclis Üyesi:  Kanber arkadaşımız  
--Mehmet Uğur SERTASLAN Meclis Başkanı:  Senden ricam Emlak istimlak 

müdürlüğümüze  Ersin abinin yanına bir git belediye mülklerinin listelerini bir çıkarttırın  oradan 

alternatifleri bir bulun. Kanberin olması da şart değil. Ersin abi burda mısın? Fehmi abi gelecek 

yanına  tamam.  

--Fehmi ARSLAN  Meclis Üyesi:  Bir de Umurbey'de bir 

            --Mehmet Uğur SERTASLAN Meclis Başkanı:  toplantıyı bitirdik Fehmi abi ya 

--Fehmi ARSLAN  Meclis Üyesi:    Başkanım söz vermediniz ki 

--Mehmet Uğur SERTASLAN Meclis Başkanı:  istemedin ki 

           --Fehmi ARSLAN  Meclis Üyesi:  anca oldu.  Bir de o Park Bahçeler müdürümüz biliyor 

Alihan Bey bir çocuklara uygun  bir yer vardı başkanın onunla ilgili oyun grubu oraya yapılmadı 

onunla ilgili de ordaki Mahalle halkı da  soruyor. onu da  bir şekilde kısa zamanda yapılırsa  hava 

şartları uygun. orda bayağı mahalli oldu büyük oldu. 

--Mehmet Uğur SERTASLAN Meclis Başkanı:  Alihan yetiştirir misin Ben görev 

bitmeden görev sürem var mı hazırlığın 

--Alihan  KUZU  Park bahçeler Müdürü : çalışmamız  var çalışmaz bittikten sonra oraya 

gireceğiz zaten planımızda  orası.  

--Mehmet Uğur SERTASLAN Meclis Başkanı:  Teşekkür ederiz. 

--Osman DURDU Meclis Üyesi:  başkanım Yeni bir durum saati 16.00'ya alalım yani 4'ü 

alsak iyi olur. 

Yedide  top patlıyor acele etmeyelim ilk günden yani 5 geç olur. Çünkü arada  mevzu  uzar 

yani gündem dışı var filan feşmekan bilmiyorum.  

--Meclis Üyesi:  

--Osman DURDU Meclis Üyesi:  Yani oruç tutacağız burada … 

--Mehmet Uğur SERTASLAN Meclis Başkanı:  Osman Bey 16 olsun diye bir öneride 

bulundu. 

--Osman DURDU Meclis Üyesi:  …………………….. 

--Mehmet Uğur SERTASLAN Meclis Başkanı:  Peki arkadaşlar .Toplantımızın son 

toplantımızın önümüzdeki  pazartesi.  Bu salonda saat 16’da oylarınıza sunuyorum kabul edenler, 

etmeyenler oy birliği ile kabul edilmiştir. 

  Kemal müdürüm şeyi duyduk iftar yemeği ile alakalı kısmı.  Tamam teşekkür ederim.  

Aldığımız kararların hayırlar getirmesini diliyorum. Toplantımızı kapatıyorum. 

 
 

 

     Fatih AYDIN 

      Katip Üye 

     Sedat ÖZER         

       Katip Üye 

Mehmet Uğur SERTASLAN 

  Meclis Başkanı 

 


